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Přítomni: Matěj Kozubek (MK), Simona Rushton (SR), Vojtěch Netrh (VN), Michal Judickij 

(MJ), Jakub Tesárek (JT) 

Nepřítomen: Tomáš Franta (TF) 

Zapsala: Simona Rushton 

__________________________________________________________________________ 

 

1. Závodní analýzy v systému Yarmill (VN) 

 

Zápis KS: Přestože v zápisu ze schůze Sekce plavání jsou závodní analýzy označeny jako bod 

splněný (schůzka proběhla 10. října 2024, zápis 09/24), tak k datu 2.února 2025 stále sportovci 

nemohou závodní analýzy v systému vidět.  

Jednání s JT: Od poloviny února 2025 jsou závodní analýzy viditelné i v systému sportovců. KS 

zašle dotazník sportovcům s dotazem, zda mají zájem o porovnání jednotlivých závodních analýz 

mezi sebou. 

2. Vyhlášení sportovců ČSPS za rok 2024 (VN, MK) 

Zápis KS: Pozvánka k účasti na Vyhlášení nejlepšího sportovce ČSPS za rok 2024 byla rozeslána 

4. ledna 2025 s tím, že do 12. ledna bylo nutné potvrdit svoji účast. Až do 14. ledna (čili 2 dny po 

termínu potvrzení pozvánky) se v zápisu ze Sekce plavání objevilo, že vyplacení odměny je 

podmíněno účastí sportovce na vyhlášení. Žádáme o stanovení podmínek předem.  

Dále navrhujeme pozvat na Vyhlášení ČSPS, pokud se jedná o olympijský rok, všechny 

olympioniky.  

Pokud někomu z vyhlášených nebyl umožněn doprovod (+1), navrhujeme, aby si dotyčný 

vstupenku na Vyhlášení sportovce ČSPS uhradil. 

Jednání s JT: Po vyhlášení ocenění Nejlepší sportovec ČSPS za rok 2023 bylo v roce 2024 

rozhodnuto, že pokud se sportovec nezúčastní slavnostního ceremoniálu, bude čelit rozhodnutí 

příslušných orgánů, zda mu bude či nebude předána výherní cena. Výkonný výbor Sekce plavání 

rozhodl pro vyhlášení Českého poháru za shodných podmínek, ale až pro rok následující, tj, 2025.  

ČSPS zvažuje v příštím roce organizační změny ve vyhlašování sportovců. 

3. Úhrada nákladů spojených s dopravou na reprezentační soutěž (VN) 

Zápis KS: Pokud je v možnostech ČSPS uhradit cestovné sportovce na místo srazu společné 

reprezentační akce, obzvláště pokud se sraz koná v místě mimo ČR. A současně žádáme vždy o 

úhrady cestovného sportovce na místo srazu vrcholné reprezentační soutěže, viz reprezentační 

smlouva článek 4, bod 1, písmeno d. 

Jednání s JT: Cestovné na reprezentační soutěže a akce může být uhrazeno pouze po předchozí 

domluvě s reprezentačním trenérem a to za předpokladu, že to umožňuje rozpočet. 

4. Závodní plavky (SR) 

Zápis KS: Pokud je v možnostech ČSPS zajistit označení závodních plavek českou vlajkou, logem 

ČSPS nebo například nápisem CZE. Následným krokem by mohl být například vydražení 



závodních plavek nejlepšího českého sportovce z vrcholné soutěže k charitativním účelům, k zisku 

nového partnera či k mediálnímu zviditelnění. 

Jednání s JT: JT se dotáže zástupce společnosti ARENA na možnost umístění loga na závodní 

plavky z jejich strany. Pokud to nebude možné, bude po předchozí domluvě s dostatečným 

předstihem informována reklamní agentura o záměru natisknout na několik závodních plavek logo 

ČSPS, vlajku České republiky nebo nápis CZE. 

5. Projekt Plave celé Česko (SR, VN) 

Zápis KS: Stále Komisi sportovců není znám záměr akce Plave celé Česko. K dispozici nejsou bližší 

informace, dokonce i doména www.plavecelecesko.cz je stále volná. 

Jednání s JT: Doménu www.plavecelecesko.cz lze zakoupit a nastavit tak, aby přesměrovávala na 

již existující doménu www.zaplavsi.cz. Cílem projektu "Plave celé Česko" je zapojit širokou 

veřejnost v rámci městských štafet a zvýšit povědomí o českých plaveckých sportech 

prostřednictvím spolupráce s příslušnými organizacemi. 

6. Komise sportovců na sociálních sítích ČSPS (SR) 

Zápis KS: Pokud je v možnostech ČSPS pravidelnější zmínka existence Komise sportovců a 

zdůraznění kontaktních údajů. V současné době se k nám příliš návrhů nedostalo.  

V září 2025 by také mělo dojít k volbě nové Komise sportovců na následující volební období. 

Navrhujeme oslovení kandidátů dotazníkovou metodou, aby možnost přihlásit se obdržel každý 

sportovec ČSPS. 

Jednání s JT: JT ujistil KS, že na základě žádostí KS bude zajištěna občasná propagace její činnosti 

a existence na sociálních sítích. Dotazníky k volbám nové KS budou rozeslány všem registrovaným 

klubům a taktéž budou volby do KS zveřejněny na sociálních sítích. 

7. Svazový safeguard (SR) 

Zápis KS: Podle pokynů NSA každý svaz, který obdrží finance od NSA, bude povinen zvolit si 

svazového safeguarda. Z důvodu obsáhlého tématu a velkého množství sportovců, který ČSPS 

sdružuje, navrhujeme do této funkce obsadit odborníka na některá témata, mentálního kouče.  

Jednání s JT: JT ujistil KS, že ČSPS již má zavedený etický kodex, který zahrnuje zásady ochrany 

a bezpečí sportovců (safeguarding). Dále informoval, že již existuje Kontrolní a revizní komise, 

která se touto problematikou zabývá. Snahou KS je i zviditelnění této komise a upřesnění významu, 

kdy a kdo se na komisi může obracet. Kontakt na KRK lze najít ve směrnici ČSPS. KS žádá, aby 

byl kontakt na KRK snadněji dohledatelný na webových stránkách ČSPS.  

8. Reprezentační soustředění 2026 (VN, MK) 

Zápis KS: Po dotazu reprezentační trenérky na reprezentačním soustředění v Thajsku (02/2025), se 

seniorská reprezentace shodla na možnosti absolvovat reprezentační soustředění 2026 tamtéž. 

Pokud by z finančních důvodů ČSPS nebyl schopen soustředění v této lokalitě uspořádat, 

navrhujeme finančně výhodnější variantu za velmi podobných tréninkových podmínek v Egyptě. 

Jednání s JT: JT vyslechl návrhy KS a předá zmíněné destinace reprezentačním trenérům. 

http://www.plavecelecesko.cz/
http://www.plavecelecesko.cz/

